



BEACH HOPPER 通行证

North Island Hop-On Hop-Off Pass Itinerary

Start: Rotorua

Finish: Rotorua

Minimum Days: 3

Recommended: <1 week

注：一切行程以 Stray 官方网站英文版为准，请提前查阅。除特殊要求外，司机及导游沟通语言为英文。

本行程仅在夏天运行（2018年10月5日到2019年4月29日）。

Rotorua (via Waitomo) to Raglan

罗托鲁瓦（经怀托摩萤火虫洞）到 雷格兰

Haere mai (welcome) to your Stray adventure! Departing early from Rotorua, our first stop of the day is Waitomo, where the main attraction is underground! Don't miss out on the opportunity for a seriously cool caving adventure that will have you wading, climbing, abseiling and tubing through Waitomo's magnificent cave network. If you'd rather stay above ground, you can stroll the scenic 45-minute Ruakuri Bush Walk, through native forest to a large cave.

Next, we will set off on a little adventure to Bridal Veil Falls, where a short walk through beautiful native bush leads to the impressive 55m cascading waterfall, before arriving at our overnight accommodation in Raglan. Spend your evening watching the surfers from the beach, enjoying a bush walk or watching the sunset from the aptly named Inspiration Point. Chill out or go hard in this cool surf town – it's totally up to you!

Nau mai, haere mai! (毛利语：欢迎) 今早从罗托鲁瓦出发，我们的第一站是神秘奇幻的怀托摩地下萤火虫溶洞。千万不要轻易错过在这里参加超赞自费洞穴导览探险的机会，你可以跟随专业向导在宏大的地下溶洞网络内溪流涉水、岩石攀爬、绳索速降、橡胶泳圈漂流。当然，你也可以在这报名参加温和型不会下水湿身的萤火虫溶洞观光行程。如果你不打算去欣赏萤火虫或玩洞穴冒险，可以花约45分钟走完鲁阿库里森林步道，穿越原始植被去看一处巨大洞穴。

在萤火虫洞游览结束后，抵达今晚的过夜小镇雷格兰之前，你将会来到55米高新西兰“最上镜”的断层瀑布——新娘面纱瀑布短途徒步。傍晚在雷格兰，你可以选择步行至海滩观看人们冲浪或者在 Stray 推荐住宿小屋的“灵感点”平台欣赏完美的海山日落。不论是休闲放松或者尽情玩乐，你都能在冲浪胜地雷格兰度过快乐一夜。

Accommodation: Eco-lodge near the beach set in native bush

住宿：树林环绕的生态旅舍

Optional paid activities: Waitomo caving or a glow-worm tour, sunset cruise (summer only), Yoga or Zumba class, Multi night Surf & Stay packages

可供选择的付费活动项目：怀托摩洞穴导览探险或温和型萤火虫洞导览之旅，雷格兰日落游船（仅夏季），瑜伽/尊巴舞课程，多日冲浪学习&住宿套餐

Free activities: Bridal Veil falls, bush walk around Mt Karioi, beach walk, glow-worm spotting in the bush, watch the West Coast sunset from Inspiration Point

免费活动项目：拜访新娘面纱瀑布，卡里欧里山树林徒步，海滩漫步，雷格兰生态旅舍外寻找萤火虫踪迹，在“灵感点”观赏西海岸日落

Raglan to Mount Maunganui

雷格兰到芒格努伊山

There's no better place to learn to surf than Raglan's legendary left-hand surf break, so we recommend making the most of your opportunity to take a class this morning! If surfing isn't for you, then you can cheer your mates on from the beach or head into town and check out what this rad little surfer's paradise has to offer. Around midday, the surfers will head to town to grab a bite and meet up with the rest of the group.

From here we begin our journey to Mount Maunganui, located in the magnificent Bay of Plenty region. Along the way we make a couple of stops to admire the scenery. First, we observe the Waikato landscape at the Kaimai Mamaku lookout, followed by a longer pit stop at McLaren Falls park, where you can explore the rockpools and spectacular waterfalls. Arriving at "The Mount", you will have the afternoon free to relax, explore the local area, and try a New Zealand delicacy - local fish and chips on the beach. Make sure to soak up the laid-back, surfer vibes downtown this evening or just kick back on the beach under the stars.

新西兰再没有比在雷格兰更完美的左手浪冲浪地了！因此，我们强烈推荐 Stray 乘客今天早上在雷格兰的沙滩参加专业冲浪学习课程，体验踏浪滑行的刺激。如果不准备尝试冲浪，你可以去黑沙滩或者前往周边区域徒步探索。午餐过后，两波人都将重回巴士一起离开雷格兰。

我们将启程前往位于丰盛湾，风景如画的海滨度假小镇芒格努伊山，途中还会在几处风景点经停游览。首先，我们会抵达位于怀卡托大区之中的凯麦·玛玛库观景台；然后在壮丽的麦克拉伦瀑布公园做更长停留，探索瀑布下的石潭。抵达芒格努伊山后，你将有一个下午自由时间游览、拜访小镇，或者坐在海滩上品尝最受本地人青睐的快餐美味——炸鱼和薯条。一定不要白白浪费今晚芒格努伊山的惬意环境与冲浪小镇氛围，或者在星空下去海滩边散散步、吹吹晚风。

Accommodation: Downtown surf hostel near the beach

住宿：镇中心海边冲浪旅舍

Optional paid activities: Surf lessons, fish and chips on the beach

可供选择的付费活动项目：雷格兰冲浪课程，在芒格努伊山海滩上吃炸鱼和薯条

Free activities: Kaimai Mamaku lookout, McLaren Falls Park, Mt Maunganui base track, Moturiki island walk, relax on the beach

免费活动项目：造访凯麦·玛玛库观景台，麦克拉伦瀑布公园，芒格努伊山脚徒步，莫图里基岛徒步，在金色沙滩上休憩

Mount Maunganui to Rotorua

芒格努伊山 到 罗托鲁瓦

Get ready for an action-packed day! Seize the morning with a sunrise hike up Mount Maunganui where you'll be able to see the entire Western Bay of Plenty and admire the white sand coastline. Those who struggle to get up before the sun can rise a little later to enjoy a scenic hop-on hop-off cruise to the secluded Matakana Island. For a more hair-raising wake up, book in a morning sky dive in Tauranga.

We'll re-join forces and hop on the bus to Rotorua around midday, stopping to enjoy some epic sights along the way – including the stunning Okere Falls and the striking Lake Tikitapu (known by the locals as Blue Lake). You'll be able to snap some Insta-worthy photos from the viewpoints, get up close and personal with nature. We hope you had a blast on your Stray adventure!

做好准备迎接充满活力的一天吧！你可以在日出时分登顶芒格努伊山，目睹海上日出的震撼，并纵览大半个丰盛湾及绵长海岸线。不想早起看日出，就可以自费参与本地的随上随下观光渡轮去探秘人迹罕至的 Matacana 岛。如果想要早上醒来就玩点刺激的，不妨报名陶朗加高空跳伞吧。

大家在中午时分会回到 Stray 巴士启程返回罗托鲁瓦，在途中我们会经停游览迷人的欧基里瀑布与“蓝湖”提基塔普湖。这段回程路上，乘客即可以有亲近自然的机会，还能在社交平台上与朋友分享漂亮景色。我们希望你能有一次难忘的 Stray 巴士新西兰冒险之旅！

Accommodation: Comfortable central city hostel

住宿：舒适的市中心青旅

Free activities: Mount Maunganui hike, walk to the waterfall, walk around the lake

免费活动项目：登顶芒格努伊山，徒步拜访瀑布并绕湖欣赏“蓝湖”美景

This itinerary is a guide. Given the spontaneous nature of our trips and lack of control over New Zealand's weather(!), what we do each day might occasionally vary.

此行程单只是旅行参考指南。因为我们的行程多与自然环境联系，且新西兰天气多变，实际每日行程可能因此有所变动。